
 
 

 

Fråga till Kultur- och fritidsnämndens ordförande Alexander Lind Af Hageby (L) 
angående dialog med kampsportsföreningar om lokal 

Vår motion om ett kampsportcenter (alternativt tillgång till anpassade lokaler) har behandlats 
här i Kommunfullmäktige och jag är självklart glad över att styret verkar ha samma inställning 
som vi sverigedemokrater har,  nämligen att kampsportarna ska ha tillgång till anpassade 
lokaler. Jag kan dock konstatera att det inte ser ut som att kommunens tidsplan stämmer 
överens med föreningarnas förväntningar och behov.  
 

Jag vill därför ställa följande fråga till Alexander Af Hageby (L) 
Anser du och styret att ni har en öppen och kreativ dialog med kampsportsföreningarna, som 
akut är i behov av lokallösningar?  

 
För Sverigedemokraterna Ekerö 

Jimmy Fors 

 

 


